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Årnäs  Båtklubb 

Plats  Hos Ordf Lars Jerkrot, Årnäs 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 

 §2 

Dagordningen drogs och antogs 

 §3 

Närvarande på mötet  förkortas 
Ulric Ljungberg  UL 
Bo Hagberg   BH 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
Tord Andersson  TA 
Lars Jerkrot   LJ 
Per Stenhammar  PS 
  

§4 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes TA 
 
 §5 
Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till 
handlingarna.  Punkter kvarstår; Punkterna 10 och 11. 
BJ samt LJ tar tag i detta under januari. 
 
 §6 
Ekonomin gicks igenom och det konstaterades att januari 
och februari 2016 har ett underskott som det ser ut i den 
redogörelse som BJ lade fram på mötet. BJ lade även fram 
ett förslag till budget för 2016. Anledning till den uppkomna 
situationen är att styrelsen tog ett beslut under hösten 2015 
att färdigställa vatten och avlopps arb för  toatömnings anl 
och andra installationer, då det prismässigt var mycket 
fördelaktigt att göra detta nu.  
Diskussion följde och mötet kom fram till att 3 st nya 
medlemmar som önskar båtplats, omg skall debiteras för 
dett. UL tar kontakt och ser om det är möjligt att göra så. 
Deltagarna på styrelsemötet var eniga och villiga till att 
betala sina årsavgifter omg under januari månad. 
Med dessa åtgärder är budgeten i balans, då nya intäkter 
kommer sedan under mars- april månad. 
Dessutom kommer fakturor och årsmöteskallelse att skickas 
i samma utskick, för att spara porto! 
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 §7 
Medlemsfrågorna gicks igenom; Namn och platslistor gicks 
igenom och allt justeras till nästa möte- Årsmötet. PS,UL,BJ. 
Ca 8 st små  platser vid flytbryggan finns att tillgå i dags-
läget enligt UL. 
   

§8 
Ang toa och vatten projektet; BJ informerade; 
 

 Avlopps ledning nedlagd, nya brunn klar. 

 Vatten anslutet och klart. Mycket bar  för en event 
kommande ny klubbstuga, så även för toa tömnings 
anl. 

 Nästa steg under våren 2016- färdigställa och koppla 
klart pump och vatten anslutningar. 

 Full info ges även på årsmötet av BJ. 
 

  
§9 

Rapport från SBU båtdag, där TA var repr för klubben. Det 
var inga direkta nyheter, mycket miljöprat och samma regler/ 
diskussioner som tidigare vad gäller toa frågor etc. 
TA kunde med stor säkerhet fastställa att maten var god. 
 

§10 

Båtsamverkans möte; BJ deltog på detta och kunde 
informera om att mycket statistik visades  entydigt är att 
stölder minskar dramatiskt vid utnyttjande av denna typ av 
tjänst. Bra belysning och nattvaktstjänster är viktigt! 
Vi har även skyltar vi nu kan sätta upp i hamnen om detta. 
Vi blir sedan kontaktade under våren 2016 ang detta och hur 
samverkansarbetet kan utformas och komma igång
  
 

§11 
Det kommande Årsmötet diskuterades och bestämdes till att 
äga rum 21/2 i Österängs bygdegård. Sedvanliga handlingar 
tas fram av styrelsen. 
 
 

§12 

Mötet beslutade även att Yrkesfiskarnas årsavgift skall vara 
12 000:- per båt + elkostnader. Detta klarställs av LJ och BJ 
i ett avtal. 
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§13 
Ang nya Båtgården och dess ägare; Diskussion hölls kring 
detta och en uppgörelse kring el- frågan skall göras. Även 
detta tas av LJ och BJ under januari. 
 
 

§14 
Nästa möte är Årsmötet den 21/2. 
 
 
 
Vid protokollet Per Stenhammar 
 
 
_____________________________________ 
 
protokollet justeras: Tord Andersson 
 
 
_____________________________________ 


